

Registrant Responsibilities for Accurate Data 域名登記人須提供正確的個人資料

This summary outlines the key responsibilities of registrants regarding their personal data associated with domain name registrations:

以下總結列出域名登記人對其在域名註冊相關的個人資料的主要責任:



Provision of Accurate Information 提供準確的資料

Registrants must provide complete and accurate information to the Registrar or HKIRC at the time of domain name registration. Any necessary corrections or updates must be made immediately during the registration period.

當域名登記人註冊域名時,應向註冊服務商或 HKIRC 提供完整並正確的資料。 在域名註冊期間,如有需要,需立即更正及更新有關資料。

- Domain Name Registration Policies, Procedures and Guidelines for .hk and .香港 (Clause 10.6) Registrant to provide accurate personal data
- 域名註冊政策、程序與指引.hk及.香港的域名 (條款 10.6) 域名登記人須提供正確的個人資料

Maintenance of Registration Information 維護註冊資料



Registrants are responsible for ensuring that all registration information remains current, complete, and accurate. (e.g., Change of Company of Name officially and contact information required to update.

域名登記人應確保域名註冊紀錄中的所有資訊都是最新、完整且正確的 (如:公司法定名稱更改或/及聯絡資料需作出更新)。

- Domain Name Registration Policies, Procedures and Guidelines for .hk and .香港 (Clause 13) Modification of Domain Name Details
- 域名註冊政策、程序與指引.hk 及.香港的域名 (條款13) 修改域名註冊資料



Timely Notification of Changes 適時通知更改

Registrants are required to notify the Registrar of any changes or corrections to their provided information within fourteen (14) calendar days of such changes occurring.

若域名登記人的資訊有任何更改、修改或修正,域名登記人應於十四 (14) 天內通知



⁻ 域名註冊政策、程序與指引 .hk 及.香港的域名 - (條款17.2) 提供最新之資訊

English Version



中文版本



(Scan here to learn more) (掃描此處以了解更多)